
Aan:   SNN leden / andere collegae die de video ‘Meer waarde van MSU’ gaan kijken  

   c.q. hebben bekeken 

Van:   SNN bestuur 

Betreft:  Stellingname SNN bestuur betreffende inhoud van de video 

          Hengelo, 11-07-2019 

 

Beste collegae 

Sinds kort staat genoemde video op de SNN website. Rychard Geryszewski is destijds gevraagd door 

het SNN bestuur om tijdens de SNN deelnemersraad van 26 maart 2019 zijn reactie te geven op een 

aantal recente Nederlandse studies die stellen dat meer gebruikmaken van MSU niet perse leidt tot 

betere resultaten van fysiotherapie. En dat er dus sprake is van twijfel betreffende de toegevoegde 

waarde van (snelle) MSU. 

Uiteraard is Rychard een expert – deskundige en daar zijn we blij mee, want experts kunnen onze 

professie zeker van dienst zijn. En uiteraard past de Best Practice van Rychard niet bij de uitkomsten 

van die trials. Wij, als schoudergespecialiseerde fysiotherapeuten, willen dan graag weten hoe een 

expert daar mee omgaat. En dat motiveerde die uitnodiging. 

In de video neemt Rychard stelling tegen de relevantie van die studies, daartoe is hij zeker gewettigd. 

Wel is het zo dat het zijn stellingname betreft en niet de interpretatie van het SNN bestuur.  

SNN wil een platform zijn om de kwaliteit van fysiotherapeutisch handelen bij SP patiënten te 

optimaliseren. En daarvoor luisteren we zowel naar experts uit de praktijk als ook naar experts uit 

wetenschappelijk onderzoek. Die balans is uiteindelijk ook bepalend voor de best practice die iedere 

therapeut in zijn / haar praktijk realiseert. 

Bekijk de prikkelende video, vorm je mening en bediscussieer de inhoud met je collegae. 

Daar worden we uiteindelijk allemaal beter van, en dat is precies de doelstelling van SNN, 

met collegiale groet, 

SNN  bestuur (Karin, Paul en Gerard). 


